
Udearealudvalget

Referat fra UAU-mødet d. 8. november 2022
Til stede: Jens Thejsen (JT), Henrik Hansen (HH), Anne Tittmann (AT), Sten Hansen (SH), Jens Blemmer (JB) og
Henning Larsen (HL)

Fraværende: Anne-Merete Larsen (ML)

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden blev godkendt

2. Brændemur

Det kører fint med udbygningen og der vil løbende      komme mere træ.

3. Elefanttrappen

JT har hen over sommeren gået og klippet brombær, men det har desværre taget overhånd.
Det blev aftalt at -  de der kan - mødes d. mandag d. 21. november kl. 10:00 for at fjerne bl.a. brombær.

4. Frivilligdag

Afholdes d. 22. november kl. 18:00
Der bliver afholdt reception, i anledningen af at Hyldespjældet fik en 2. plads ved uddelingen af ”Klaus Novy Preis”, en
tysk by pris uddelt af tyske boligorganisationer.
Povl Markussen vil derudover orienterer om den overordnede indsats af verdensmålene i Hyldespjældet.
Herefter er det de enkelte udvalg og grupper, som orienterer om deres arbejde og indsats med verdensmålene.
Herefter er der middag.

5. Hegnsregler

SH havde udarbejdet et forslag til hvorledes ændringen omkring beboernes pasning af haver samt for- og bagbede
kunne se ud.
Udvalget havde en drøftelse om hegnsreglerne i forhold til driftens indsats på området.
Udvalget vil arbejde hen mod at kombinerer tidligere fremlagte forslag med SHs forslag og derefter udarbejdet
endeligt forslag.
I tilfælde af vedtagelse, foreslås det at der sker en konsekvensændring i husorden.
Besluttet: SH kommer med det kombinerede forslag i god tid inden næste møde.

6. Byggesagen

a) Skure under renoveringen
HH orienterede om løsningen fra NCC hvor der bliver stillet en container på  2,5 x 10 m  som placeres ved boldmuren
bag Suderlængen.
Udvalget var godt tilfredse med placeringen.
Hvad angår begrønning af tagene, så bliver det i den tykkelse som udvalget ønsker og som der er blevet lagt i de
tidligere begrønning.

b) Genplantning
JT orienterede om at UAU fik beboermødets godkendelse af et forslag til budgettet for genplantningen. JT vil
udsende et forslag til planter/træer samt et budget      Herunder en tegning over forslag til placering af træer og buske.
Der vil blive udarbejdet en tidsplan samt en plan over hele beboerhøringen.
Udvalget drøftede hele processen i forhold til at inddrage beboerne.
Hvad angår de tulipanløg som skal plantes, så ønsker udvalget måske andre løgtyper og samtidig også andre
placeringer.

7. Vildeng - status
JT orienterede om fjernelse af afklippede græs o. lign.
Udvalget må konstatere at entreprenøren ikke har klippet græsset efter den aftalte længde, Der udover ønsker vi at
aftalen omkring klipning af græs får en anden ordlyd, i stedet for der står ”i slutningen af oktober” ændres det til ”I
oktober når vejret tillader det”.
8. Kage



Udearealudvalget

JT havde rødvinskage med og den var bare dejlig.

9. Evt.

Udvalget havde, til sin store forbavselse, konstateret at Tøjbytte/aktivhusets udvalg havde besluttet, at alle udvalg og
personer skal bestille tid, når de ønsker at bruge aktivhuset, hvilket udvalget aldrig har skulle gøre tidligere.

10. Næste møde.
Mandag d. 16. januar 2023 kl. 19:00 i Aktivhuset
JB kommer med kage

Henning Larsen
Referent.


